
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Suchy Las 

dnia 23.05.2018 roku. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Powitanie gości i członków Komisji. 

3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Suchy Las za rok 2018 

– DOCHODY. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia 

 

Ad. 1 – 3. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Jankowiak otworzył posiedzenie Komisji. Powitał 

członków Komisji oraz stwierdził prawomocność posiedzenia na podstawie listy 

obecności. 

 

Ad. 4.  

Radna J. Pągowska omówiła zagadnienia dotyczące dochodów, które budziły 

wątpliwości wśród członków komisji.  

ANALIZA WYKONANIA DOCHODÓW W BUDŻECIE ZA ROK 2018 

Dochody ogółem (po zmianach) 170 511 530,86 zł 

Wykonanie dochodów 145 850 042,45 zł, co stanowi 85,53 % 

Dział Opis Pla.n po 
zmianach 

wykonanie % wykonania 
planu 

Różnica 

600 Transport i Łączność ' 14 994 836,00 978 302,21 6,52 14 016 533,79 

700 Gospodarka mieszkaniowa
 
,, 

6 263 587,00 4141182,50 66,12 2 122 404,50 

750 Administracja publiczna 1196 030,00 509 630,63 42,61 686 399,37 

756 Dochody podatkowe 95 144 249,37 93 800 612,89 98,59 1343 636,48 

801 Oświata i wychowanie 5 729 542,51 3 474 200,72 60,64 2 255 341,79 

900 Gospodarka komunalna i 
ochrona środowiska 

3 522 458,70 3 157 632,61 89,64 364 826,09 

921 Kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego 

793 070,94 139 095,38 17,54 653 975,56 

926 Kultura fizyczna 3 297 507,00 587 934,31 17,83 2 709 572,69 



 

Skarbnik M. Wojtaszewska udzieliła odpowiedzi na zadane pytania dotyczące zmian 

dochodów według konkretnych działów i powody niewykonania dochodów 

budżetowych. W wielu działach niewykonanie spowodowane było brakiem wpływu 

dotacji unijnych w roku 2018 ze względu na wydłużające się procedury rozliczeń w 

Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu. Niewykonanie dochodów także wynika m. in z 

tytułu dofinansowania przez przedsiębiorców inwestycji infrastrukturalnej w Złotkowie.  

 

Radny T. Sztolcman poinformował o nowym załączniku do regulaminu dotyczącym 

świetlic wiejskich i zaapelował o zastanowienie się radnych nad nowymi stawkami 

wynajmu. Pani Skarbnik zaznaczyła, że opłata powinna być pobierana ze względu na 

przysługujące gminie prawo odliczenia podatku vat. 

 

Członkowie Komisji ustalili, że na kolejne posiedzenie Komisji zaproszeni zostaną: Pani 

Skarbnik oraz kierownicy referatu komunalnego i budowlano – inwestycyjnego. 

 

Ad. 5 – 7. 

Na tym posiedzenie KR zakończono. 

 

Protokółowała:        Przewodniczący: 

 

Justyna Krawczyk        Maciej Jankowiak 

 


